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Actueel overzicht van toezeggingen  
Laatst bijgewerkt:  26 januari 2023 

 
 Datum raads-

vergadering 
Agendapunt Toezegging Portefeuille-

houder 
Opmerkingen/voortgang Stand v zaken 

 
1.  12 april 2018 10. Voetpaden 

naar B-niveau? 
De wethouder geeft aan dat in 2019 het beheerplan wegen 
wordt herzien en zegt toe dat dan expliciet bekeken zal wor-
den of er kwaliteitsverschillen aangebracht kunnen worden 
tussen wegen en voet- en fietspaden.   

Meerkerk De inspecties zijn uitgevoerd en de data zijn geactualiseerd. 
GISIB is de basis om het beheerplan te actualiseren met mo-
gelijke nieuwe uitgangspunten voor het onderhoudsniveau 
GISIB is geïmplementeerd en is nu operationeel. 
 
In  2023 wordt een nieuw beleids- en beheerplan wegen op-
gesteld, waarbij wordt onderzocht of het haalbaar is om het 
onderhoudsniveau structureel te verhogen en wat daar de fi-
nanciële consequenties van zijn. Uw raad wordt bij de vast-
stelling van het plan hierover nader geïnformeerd. 

Staat nog open 

2.  27 juni 2019  
(openbaar) 

7. Lokale para-
graaf Wonen ge-
meente Hardinx-
veld-Giessendam 

Wethouder Baggerman reageert op de inbreng van de 
woordvoerders, waarin zij toezegt bereid te zijn iets te willen 
doen met de genoemde aantallen (aantal gerealiseerde wo-
ningen voorzien van kwalitatieve informatie)  van de Chris-
tenUnie en het actieplan van de heer Van Houwelingen 
(T@B) betreffende versnelling in woningbouwprojecten. 

Baggerman De Lokale Paragraaf Bouwen  (= update van de lokale para-
graaf wonen) is in december 2022 vastgestelde door de ge-
meenteraad. 

Afgehandeld 

3.  27 juni 2019  
(openbaar) 

7. Lokale para-
graaf Wonen ge-
meente Hardinx-
veld-Giessendam 

Wethouder Baggerman reageert op de aangekondigde mo-
tie 'Herinvoering 30% norm nieuwbouwwoningen' van de 
PvdA. Zij geeft aan dat het helder is wat de raad wil: orga-
nisch en flexibel bouwen naar behoefte. Zij zegt toe dat ze 
dit uit gaat voeren. 

Baggerman Dit uitgangspunt is zowel in de Lokale Paragraaf Bouwen als 
in het Coalitieakkoord overgenomen.  

Afgehandeld 

4.  12 november 
2020 

3a. Algemene Be-
schouwingen Pro-
grammabegroting 
2021-2024 

De heer Philippo (Fractie Philippo) geeft aan dat hij de motie 
‘Samenwerken in Samenhang’ terugtrekt indien het college 
toezegt dat de punten die in deze motie worden genoemd 
in samenhang worden meegenomen in de Omgevingsvisie. 
Wethouder Boerman zegt dit toe. 

Nederveen De punten die in deze motie worden genoemd worden mee-
genomen in de Omgevingsvisie. Daarmee is de toezegging 
gekoppeld aan de Omgevingsvisie.  
Via een raadsinformatienota (29 juni 2021) is aangegeven 
dat voortschrijdend inzicht heeft geleerd dat een langere 
doorlooptijd van de Omgevingsvisie gewenst is. Wij sturen 
momenteel concreet op het realiseren van acties die nood-
zakelijk zijn voorafgaande aan de invoeringsdatum. Die is 
momenteel bepaald op 1 juli 2023, maar kan nog doorschui-
ven naar 1 januari 2024. 

Staat nog open 
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De intentie is om begin 2023 het traject van de omgevingsvi-
sie te herstarten. Inhoudelijk wordt in het verdere traject van 
de Omgevingsvisie onverminderd rekening gehouden met 
de punten in de bovengenoemde motie. 

5.  22 april 2021 7. Onkruidbestrij-
ding op verhardin-
gen 

Wethouder Boerman reageert op vragen van de heren Van 
den Bout (PvdA) en Van Zessen (CDA).  
In reactie op de heer Van den Bout (PvdA) geeft hij aan dat 
het college de intentie heeft om zelf te evalueren – bijvoor-
beeld na een jaar – en zegt toe  de raad hierover te infor-
meren. 

Meerkerk De evaluatie is op 24 augustus 2022 aan de raad verzonden. 
.   
 

Afgehandeld 

6.  16 december 
2021 

10 a. Motie 
vreemd aan de 
orde van de dag 
'JA-JA' van de 
Fractie Philippo 

Wethouder Boerman ontraadt namens het college van B&W 
de motie. De motie noemt hij sympathiek. De bevoegdheid 
voor het invoeren van de sticker ligt echter niet bij Waard-
landen, maar bij de gemeente. De wethouder zegt dat in 
verband met de invoering van DIFTAR de afvalstoffenver-
ordening het komende jaar moet worden aangepast en stelt 
voor hierbij ook te kijken naar de invoering van de JA-JA-
sticker en de hierbij komende kosten, voorwaarden en con-
sequenties. Vervolgens komt het college bij de raad terug. 

Meerkerk Een voorstel voor invoer zal parallel lopen met het voorstel 
vast stellen nieuwe afvalstoffenverordening die staat ge-
pland voor de raadsvergadering van april 2023 

Staat nog open 

7.  10 februari 
2022 

1. Spreekrecht 
voor het publiek 

In reactie op de heer De Ruiter (CDA) zegt wethouder Bag-
german toe dat het college met een schriftelijke reactie komt 
op de vragen van de inspreker, de heer Venhovens, over 
(beleid voor) veiligheid voor LHBTI-ers in Hardinxveld-Gies-
sendam en de regenbooggelden. 

Baggerman Over deze onderwerpen zijn schriftelijke en artikel 12 vragen 
gesteld door de fractie Philippo. De schriftelijke vragen zijn 
beantwoord. Deze artikel 12 vragen zijn beantwoord.  
   

Afgehandeld 

8.  17 februari 
2022 

8. Delegatiebesluit 
wijzigen omge-
vingsplan 

Wethouder Nederveen zegt dat hij naar aanleiding van het 
aangekondigde amendement contact heeft gehad met de 
heer Philippo (Fractie Philippo). In het raadsvoorstel staat 
dat de eerste evaluatie na een jaar plaatsvindt en daarna 
kan de conclusie zijn dat er dan nog een jaar of nog twee 
jaar geëvalueerd zal worden. Het is een proces dat jaren 
gaat duren voordat het geïmplementeerd is. De wethouder 
zegt toe daarin te blijven evalueren, leren en misschien ook 
corrigeren. 

Nederveen Momenteel  gaan we uit van de inwerkingtreding van de Om-
gevingswet per 1 juli 2023. Die datum kan nog doorschuiven 
naar 1 januari 2024. Vanaf dat moment monitoren we de 
praktische uitwerking van het delegatiebesluit, het bindend 
adviesrecht en de participatieplicht. Na een jaar wordt ge-
evalueerd en is er expliciet aandacht voor de toezegging. 

Staat nog open 

9.  30 juni 2022 6 Jaarrekening 
2021 

Wethouder Meerkerk zegt  aan de fractie T@B toe na te 
gaan wat de positie van de gemeente is en wat al eerder is 
ondernomen bij klachten over de hobbels in de afrit van de 
A15 vanuit Gorinchem.  

Meerkerk De gemeente is geen wegbeheerder van de op- en afritten 
en heeft daardoor geen formeel zeggenschap. Rijkswater-
staat heeft de afrit komende uit Gorinchem geasfalteerd, 
waardoor de hobbels zijn verdwenen. 

Afgehandeld 

10.  7 juli 2022 3 Perspectiefnota 
2023-2026 

Wethouder Meerkerk zegt op een vraag van de fractie CDA 
toe de gemeenteraad te informeren in het najaar van 2022 

Heijkoop De Ontmoeting hierover heeft op 8 december 2022 plaatsge-
vonden 

Afgehandeld 
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of het voorjaar van 2023 over de voortgang in kwalitatieve 
zin (cultuuraspect) in het project 'Stutten en Verstevigen'.    

11.  7 juli 2022 3 Perspectiefnota 
2023-2026 

Wethouder Meerkerk neemt de suggestie van  de fractie 
T@B over om bij de gemeente Sliedrecht de manier te on-
derzoeken waarop gecommuniceerd wordt over werkzaam-
heden. 

Meerkerk Wij hebben onderzocht hoe de gemeente Sliedrecht commu-
niceert over werkzaamheden in de openbare ruimte. Ook wij 
dragen zorg actief en tijdig te communiceren over onze 
werkzaamheden en projecten in de openbare ruimte. Vanaf -
december 2022 heeft onze pagina in Het Kompas een op-
frisbeurt gekregen. Wij maken de inhoud en vorm van tek-
sten zo compleet mogelijk. Waar nodig gebruiken wij beel-
den om de teksten te ondersteunen. 

Afgehandeld 

12.  15 december 
2022 

Vragenkwartier De heer Maas (PvdA) stelt vragen over het stilleggen van 
baggerwerkzaamheden in Boven-Hardinxveld.   
Wethouder Meerkerk zegt toe dit na te gaan en hierop 
schriftelijk terug te komen.  

Meerkerk Beantwoord middels een memo die in week 2 op de lijst van 
ingekomen stukken is geplaatst. 

Afgehandeld 

13.  15 december 
2022 

Belastingverorde-
ningen en gem.  
tarieven 2023 

Wethouder Meerkerk zegt toe te bezien wat de kosten en 
baten zijn die samenhangen met het tarief van de honden-
belasting en informeert de raad daarover in de aanloop 
naar de perspectiefnota 2023. 

Meerkerk Volgt in aanloop naar de Perspectiefnota Staat nog open 

14.  26 januari 
2023 

4. Vragenkwartier Wethouder Nederveen zegt toe dat hij, zodra de maatregel 
om het zwembad op maandag gesloten te houden terug-
gedraaid wordt, hierover zal communiceren richting raad.  

Nederveen  Staat nog open 

 
 
 


